
Op 30 november jl. was er een Beeldvormende Raadsvergadering over het speeltuinenbeleid. Vanuit 
die vergadering is nog een aantal vragen open blijven staan / toezeggingen gedaan door wethouder 
Van Stappershoef. 
Deze mail voorziet in een beantwoording en een terugkoppeling daarvan. Gezien de hoeveelheid 
vragen is de beantwoording in de bijlagen toegevoegd. 


